
Haarlemmermeer-Zuid                                                                                                     
‘’in PS van 15 december 2014’’ 

De fracties van D’66, PvdA, VVD, CDA, Groen Links, Partij voor de Dieren hebben GS gevraagdaan te geven op welke 
wijze de locatie Haarlemmermeer-Zuid (langs 380KV tracé) kan worden toegevoegd. 

 

Mevrouw Zaal (D’66), regel 398-402*:                                                                                                                       
D’66 wil voorstellen om te onderzoeken of Haarlemmermeer-Zuid moet worden toegevoegd aan de lijst met 
herstructureringsgebieden. Het gaat hier weliswaar om een bufferzone, maar het Rijk gaat hier een 380 KV leiding 
aanleggen en het gebied is dus toch in transitie. Bovendien gaat het om een gebied waarin heel veel draagvlak is en 
het initiatief door de bewoners zelf is genomen. 

De heer Papineau-Salm (PvdA), regel 576-578:                                                                                                      
De PvdA heeft dezelfde vragen als D66. Wij vragen GS of er bijzondere redenen zijn vanwege veranderingen in het 
beleid van het Rijk en de KV-kabel of Haarlemmermeer-Zuid als locatie op de kaart kan worden toegevoegd. 

De heer OOTJERS (CDA), regel 1453-1455:                                                                                                                               
Kan ten aanzien van Haarlemmermeer-Zuid, misschien de gedeputeerde even zeggen waarom dat er nu niet in 
staat, terwijl wij weten dat wij weten dat er veel draagvlak voor bestaat. 

 

Gedeputeerde Bond 1ste termijn, regel 1516-1530:                                                                                                                         
De Haarlemmermeer-Zuid komt ook vandaag weer een paar keer voorbij, ook in een motie van Groen Links. Dit 
ontraden wij ten zeerste, want waarom is die locatie geschrapt? Dat is gebeurd op basis van de plan MER, waarvoor 
wij van alle kanten complimenten hebben gehad voor de zorgvuldigheid. Daar is een aantal kwetsbare gebieden 
uitgehaald en daar bent u bij betrokken geweest, want de MER is in de commissie uitgebreid aan de orde geweest. 
Als u nu besluit om de Haarlemmermeer-Zuid die in het Groene Hart ligt, weer op te nemen, dan betekent dat dat 
de plan MER moet worden aangepast, zijn kwetsbare gebieden niet langer uitgezonderd en dan moet de plan 
MER op die grond worden aangepast als het gaat om de procedure die opnieuw moet worden doorlopen. Een 
wijziging zal tot gevolg hebben dat andere kwetsbare gebieden, zoals Laag Holland, de Schermer, de Beemster, de 
veenweiden bij Haarlemmerlieden, de Amstelscheg opnieuw op de kaart komen. Mevrouw Van Leeuwen, dat wilt u 
toch niet? Dat is onbegrijpelijk in uw betoog, dat u die kwetsbare gebieden opnieuw in een nieuw plan MER ter 
discussie wilt stellen. Dat is het effect als wij Haarlemmermeer-Zuid weer opnemen en dat zou dan niet eerlijk zijn 
ten opzichte van al die andere initiatieven. Dan moeten wij dat opnieuw gaan doen. 

2de termijn Mevrouw Zaal (D’66), regel 1857-1863:                                                                                             
D’66 heeft de bezwaren van gedeputeerde Bond gehoord. Dat is een groot risico, want wij willen absoluut – dat 
hebben wij al vaker gezegd – geen molens in EHS of NNN, zoals wij het nu noemen. Ik zou geen precedentwerking 
willen scheppen, maar ik betwijfel of het echt zo is dat er geen uitzondering kan worden gemaakt voor 
Haarlemmermeer-Zuid, omdat het een ander gebied is vanwege de 380 KV. Ik verzoek GS te onderzoeken of het 
mogelijk is om alleen voor dit gebied een uitzondering te maken zonder dat alle andere projecten ook opnieuw 
worden beoordeeld. 

2de termijn De heer Papineau-Salm (PvdA), regel 1900-1903):                                                                         
Wij hebben het verzoek om hoe lastig het ook is, te onderzoeken of het mogelijk is zonder de procedure 
overhoop te halen, dat andere gebieden zeggen, dat mogen wij nu ook gaan doen, om de Haarlemmermeer-
Zuid als locatie toe te voegen aan de lijst, gezien de specifieke situatie. 
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2de termijn De heer VAN LIERE (PvdD), regel 1905:                                                                                                 
Voorzitter, ik deel de vragen van D66 over Haarlemmermeer-Zuid 

2de termijn Gedeputeerde Bond, regel 2221-2228:                                                                                          
Gevraagd wordt de locatie Haarlemmermeer-Zuid aan de te onderzoeken locaties toe te voegen, maar die 
ontraad ik. Dat mag helder zijn als u kijkt naar het antwoord dat ik in eerste termijn gegeven heb. Ik wil wel 
voorstellen, want het blijft rondzingen, is dat wij een Quick scan, een onderzoek doen en in een brief van GS 
zullen wij u duidelijk maken waarom de locatie Haarlemmermeer-Zuid van de locaties is afgevallen. Dat is dan 
de grondslag van de plan MER, maar dat is ook het juridische deel over wat er gebeurt als wij dat zouden 
besluiten. Dat ik u dat nog een keer schriftelijk doe toekomen, zodat u daar nog een keer naar kunt kijken. Dat 
is het onderzoek waarin wij nog een keer motiveren waarom dat niet kan. 

Gedeputeerde Bond, regel 2235:                                                                                                                            
Voorzitter, PS zijn meegenomen bij de keuze als het gaat om de MER. Daar heeft mevrouw Van Leeuwen echt 
bijgezeten en daar is die afweging gemaakt. 

Mevrouw Zaal (D’66), regel 2236-2240:                                                                                                                          
Mijn vraag was vooral te kijken of er misschien toch nog mogelijkheden zijn, want ik hoor de gedeputeerde 
zeggen, wij geven u een overzicht waarom het niet kan, maar mijn vraag was of u niet nog een keer kunt gaan 
onderzoeken of het wel kan. 

Gedeputeerde Bond, regel 2241:                                                                                                                                             
Ik kan het ook als volgt formuleren, namelijk dat als het wel kan, wat daar de effecten van zijn. Dat bedoelde ik, 
maar zo is het antwoord wat scherper. 

De heer VAN LIERE (PvdD), 2285-2290:                                                                                                                           
Voorzitter, het is een beetje een rappel. D66, PvdA, PvdD, GL hebben gevraagd naar de locatie Haarlemmermeer-
Zuid en dan zegt de gedeputeerde, ik kom daar schriftelijk op terug en het staat allemaal in de plan MER. Wij 
hebben de plan MER besproken en daar hebben wij naar gekeken en desalniettemin hebben wij vragen. Als u 
geen nieuwe informatie gaat geven, wat is dan het nut van die notitie? 

Gedeputeerde Bond, regel 2291-2293:                                                                                                                                    
Ik heb mevrouw Zaal al beantwoord in tweede instantie. In eerste instantie benaderde ik het vanuit waarom het 
niet kan en in tweede instantie, als wij het wel zouden doen, wat dan. Dat is wat ik toegezegd heb, dat komt uw 
kant op. 

 

 
In de commissie R&M van 12 januari is door Gedeputeerde Talsma toegezegd dat de aan PS toegezegde brief 
zo snel mogelijk, eind deze week, dan wel begin volgende week aan de commissieleden wordt verstrekt.  

Daarin zullen de argumenten en wat de gevolgen zijn als de locatie Haarlemmermeer-Zuid (380KV tracé) wordt 
toegevoegd als potentiele locatie voor het situeren van windturbines worden genoemd.  

De argumenten van de heer Buitendijk in zijn notitie van 8 januari ten aanzien van de precedentwerking worden 
daarbij betrokken. 

 

 

 

 

 

Kor Buitendijk 14 januari 2015 


